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Høringssvar vedr. ny klubstrategi 

 
 
Vi ser den nye klubstruktur som et friskt pust i strategien omkring unge og deres fritidstilbud 
i kommunen. 
Vi i Ishøj Ungeråd ser Model B som den mest oplagte mulighed for en ny klubstruktur i 
kommunen. Det vil samle de unge, der bor og befærder sig i hele Gildbro og Vejlebro området, 
og kan skabe nogle fælleskaber og muligvis bryde nogle mure ned hos unge i området. Det vil 
også give mulighed i, at bruge flere penge på aktiviteter og de unge fremfor personale, da man 
samler flere unge et sted, og dermed har brug for færre hænder til at drive det. 
Vi har dog nogle bekymringer i forhold til det særskilte tilbud. Ungdomsskolens primære hold 
og aktiviteter vil blive forstyrret af tilbuddet, da vi ikke bruger ungdomsskolen som en klub, 
men derimod til hold og aktiviteter, som vi i øvrigt selv er med til at bestemme, hvad skal 
være. Vi mener at man så vidt som muligt skal adskille de to ting fra hinanden fysisk og undgå 
overlap, da det kan ruske i den mangfoldighed af unge, som vi oplever at ungdomsskolen har. 
Der er langt fra pigerne på krea holdet, til udsatte unge i et klubtilbud, som potentielt set kan 
fylde meget og skræmme mangfoldigheden og bredden af ungdomsskoleelever væk.  
Til sidst ønsker vi en revurdering af alderen i det særskilte klubtilbud. Vi mener, at det vil 
være nemmere for personalet, at have en naturlig udslusning af unge, hvis aldersgrænsen er 
til og med 18 år.  
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